
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 28. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 27
Ministeren har tidligere udtalt, at »Det har aldrig været meningen med vores
danske uddannelsessystem, eller vores SU-system, at vi på den måde via
danske skattekroner skal finansiere andre landes uddannelsesforpligtigelse.«
Ministeren må være bekendt med, at antallet af udenlandske studerende er
oppe på omkring 20.000, og at der dermed er tale om en milliardudgift for
Danmark at betale de mange udenlandske studerendes uddannelser og op-
hold. Kan ministeren i den forbindelse redegøre for, hvad ministeren konkret
vil gøre for at få nedbragt antallet af udenlandske studerende og samtidigt få
udgiften nedbragt markant?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans Kri-
stian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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